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ZAPISNIK 

1. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA PRAVNE FAKULTETE UNIVERZE V 

LJUBLJANI  

 

v letu 2024/2025 

 

Seja je potekala v sredo, sredo, 18. 12. 2024 ob 18:00 v senatni sobi 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. potrditev dnevnega reda; 

2. potrditev zapisnika 9. redne seje ŠSPF; 

3. potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje ŠSPF; 

4. potrditev študentskih mnenj; 

5. program dela ŠSPF 2024/2025; 

6. spodbujanje alternativnih oblik pridobivanja znanja; 

7. izboljšanje prepoznavanja in nagrajevanja tutorskega dela; 

8. aktualna študentska problematika; 

9. razno. 

 

Prisotni: 

Maksim Miklič, Klara Bajc, Benjamin Nahtigal, Simon Trussevich, Kristjan Briški, David Zupan, Neža 

Šauperl in Anastasia Prebil 

 

Odsotni: 

Manja Leskovar 
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AD1 

Predsednik študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) Maksim 

Miklič je dal na glasovanje potrditev dnevnega reda. 

Predlog sklepa št.1: 

ŠSPF potrjuje dnevni red. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 1 je bil soglasno sprejet. 

AD2 

Predlog sklepa št.2: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 9. redne seje ŠSPF. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 2 je bil soglasno sprejet. 

AD3 

Predlog sklepa št. 3: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 1. korespondenčne seje ŠSPF. 
 
Rezultati glasovanja: 
 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
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Sklep št. 3 je bil soglasno sprejet. 

AD 4 
 
Predlog sklepa št. 4: 
 
ŠSPF potrjuje študentsko mnenje za as. dr. Vida Žepiča. 
 
Rezultati glasovanja: 
 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 4 je bil soglasno sprejet. 

 
Predlog sklepa št. 5: 
 
ŠSPF potrjuje študentsko mnenje za docenta dr. Luko Mišiča. 
 
Rezultati glasovanja: 
 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 5 je bil soglasno sprejet. 

 
 

Predlog sklepa št. 6: 
 
ŠSPF potrjuje študentsko mnenje za docenta dr. Miha Hafnerja. 
 
Rezultati glasovanja: 
 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 6 je bil soglasno sprejet. 

 
 

AD5 
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Seja je prešla na naslednjo točko dnevnega reda in sicer na program dela ŠSPF 2024/2025. 
 
Ključne točke razprave so bile naslednje: 
 

1. Najem prostorov v Rogu: s strani vodstva je bilo potrjeno, da bodo prostori v Rogu na voljo 
za študentske aktivnosti. Koordinator tutorjev, Benjamin Nahtigal, je bil zadolžen, da o tej 
možnosti obvesti tutorje in študente. 

2. Spodbujanje mednarodnega sodelovanja: ŠSPF se zavzema za nadaljnjo in intenzivnejšo 
podporo študentom pri sodelovanju v programih, kot so Erasmus izmenjave, moot court 
tekmovanja in druga mednarodna tekmovanja. Za nadaljnjo koordinacijo tega področja sta 
Klara Bajc in Maksim Miklič prevzela nalogo sodelovanja s koordinatorko za mednarodno 
sodelovanje na fakulteti. 

3. Znižanje stroškov študija: razpravljalo se je o možnostih za zmanjšanje finančnega bremena 
študentov. Predsednik ŠS Maksim Miklič je predstavil že obstoječo možnost oprostitve 
stroškov in možnost obročnega plačila stroškov, kar je predlagal, da bi študentom predstavili 
septembra pred prihodnjim študijskim letom. Prav tako bo ŠSPF Pravni fakulteti predlagal, da 
se zagotovi cenovno dostopnejša študijska gradiva. Kot primer dobre prakse je Maksim Miklič 
navedel praktikum za kazensko procesno pravo v založbi Literalis. Fakulteta si sicer prizadeva 
za nižje cene študijskega gradiva, vendar so končne cene odvisne od založb.  

4. Dokončna elektrifikacija: ŠSPF nadaljuje s prizadevanji za dokončno elektrifikacijo omaric 
za študente ter vzpostavitev prijaznejšega sistema odpiranja le -teh. Trenutno se čaka na 
povratno informacijo Univerze. 

 
Predlog sklepa št.7: 

ŠSPF potrjuje letni program dela 2024/2025.  

Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 7 je bil soglasno sprejet. 

AD6 

Seja je prešla na naslednjo točko dnevnega reda in sicer spodbujanje alternativnih oblik pridobivanja znanja. 

Člani ŠSPF so razpravljali o uvedbi alternativnih oblik pridobivanja znanja, s poudarkom na metodah, ki bi 

presegle zgolj ex cathedra pristop in omogočale bolj interaktivne oblike poučevanja. Kristijan Briški je 

predstavil informacije o obisku predstojnika katedre za upravno pravo s fakultete za upravo, kjer so 

že uvedli sistem kombiniranega študija. Benjamin Nahtigal je v razpravi izpostavil, da mora kljub želji 

mailto:studentski.svet.pf@gmail.com


 

Študentski svet Pravne fakultete Univerze v Ljubljani 
 

Poljanski nasip 2, 1000 Ljubljana             e: studentski.svet.pf@gmail.com             w: https://www.pf.uni-lj.si/ob-studiju/studentski-svet/ 

 

po interaktivnosti osnovni del študija ostati zasnovan na ex cathedra predavanjih, saj ta zagotavljajo 

potrebno teoretično osnovo.  

ŠSPF imenuje delovno skupino za pripravo predloga alternativnih oblik pridobivanja znanja, v sestavi: vodja 

delovne skupine Benjamin Nahtigal, članica Anastasia Prebil in član Maksim Miklič.  

AD7 

Seja je prešla na sedmo točko izboljšanje prepoznavanja in nagrajevanja tutorskega dela.  

Benjamin Nahtigal je predstavil predlog za izboljšanje prepoznavanja in nagrajevanja tutorskega dela. 

Izpostavil je uvedbo prednosti tutorjev pri vpisu na izbirne predmete, ki so vsebinsko povezani z 

njihovim področjem. Kot primer je navedel, da bi tutorji za ekonomijo morali imeti prednost pri vpisu 

na izbirni predmet bančništvo. S tem se zagotovi tudi večja prisotnost študentov na izbirnih 

predmetih. Poleg tega je izpostavil, da bi se pri prijavi na razne klinike in moot court-e upoštevalo 

tutorske izkušnje kandidata. Kot primer je navedel, da bi tutorji za ustavno pravo morali imeti prednost 

pri izbiranju ekipe za ustavnopravne moot court-e. Navsezadnje pa je predlagal, da se tutorjem 

sofinancira udeležba na raznih izobraževalnih dogodkih ali dodatna literatura. S tem se tutorjem 

omogoči strokovni napredek, kar je pozitivno tako za tutorje, kot tudi za tutorande. 

 
AD 8 

Predlog sklepa št. 8: 

ŠSPF sprejema predlog izboljšanja prepoznavanja in nagrajevanja tutorskega dela. 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 8 je bil soglasno sprejet. 

Seja je prešla na naslednjo točko aktualna študentska problematika. 

Klara Bajc je predstavila predlog za oblikovanje spletne učilnice ŠSPF, do katere bi imeli dostop predstavniki 

posameznega letnika z namenom učinkovitega obveščanja vseh študentov znotraj njihovega letnika.  

AD 9 
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Predlog sklepa št. 9: 

ŠSPF se seznanja z aktualno študentsko problematiko. 

Sklep št.9 je bil soglasno sprejet.  

 

Seja je prešla na zadnjo točko razno. 

Benjamin Nahtigal je predlagal, da se zagotovi transparentno in redno obveščanje študentov o vseh 

dejavnostih ŠSPF. Takšna praksa bi prispevala k boljši informiranosti študentov ter krepitvi njihovega 

zaupanja in vključenosti v delovanje Študentskega sveta. S čimer so se člani ŠSPF soglasno strinjali. 

Seja je bila zaključena ob 19.15 

Ljubljana, 18. 12. 2024 

Anastasia Prebil         Maksim Miklič 

Tajnica ŠSPF          Predsednik ŠSPF 
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